
Lokalrådsmøde 17. november 2022 

 

Mødt var Mie, Anja, Nanna, Michael, Poul Erik, Thomas og Annette 

Kommunen har udsendt et spørgeskema om borgernes transport. Modtagerne er blevet bedt om 
at dele det, så der indhentes så mange besvarelser som muligt. Linda har delt det på 
Landsbyforeningens facebookside, og Michael vil dele det på Portalen. 

Den 24. november kl 19 er der Dialogmøde i Bjæverskov forsamlingshus med fælles energi som 
tema, men der er også andre punkter, som det er vigtigt, at vi viser vores holdning til. Der er også 
valg til Landsbyforum. 

Vi har intet hørt om den planlagte mast på idrætspladsen. Idrætsforeningen har heller ikke og 
heller ikke de oprindelige høringsparter. Nanna kontakter Jonas eller Mette, der kom til vores 
møde. 

De ansøgte midler fra Landsbypuljen er bevilget. Nanna og Gerd arbejder videre med projektet. 

Kommunen har spurgt til, hvordan de etablerede cykelstativer ved busstoppestederne fungerer. 
Poul Erik efterforsker og svarer. 

Juletræstænding 1. søndag i advent: Mie henter som før juletræer og sætter op, med Nanna og 
Morten sættes lys på. Nanna hører spejderne, om de har lyst at deltage og evt. medbringe 
risengrød eller andet til at putte i munden. Mie medbringer sine brændte mandler og indkøber 
juleøl og portvin. Vi medbringer alle kaffe og Annette medbringer varm saft og småkager. 

Fællesspisning den 8.12: Nyvang kommer ca. 4 mand til madlavning muligvis deltager Inger-Lis 
også. Nanna sørger for indkøb. Alle deltager så vidt muligt i borddækning og oprydning. 

 

Annette Goldschmidt, sekretær 

 


